

Address

HWZ, Lagerstrasse 5, Zurich

Room allocation

The HWZ does not allocate fixed rooms. Therefore the room number for each event is indicated on the screen in the entrance.

Services and infrastructure of rooms at HWZ

- Fixed beamer (please bring your own laptops incl. adapter)
- Visualizer
- 1 flip chart (pens are available)
- White or black boards (pens are available)
- WLAN
- Fixed speakers

Use of rooms

- The arrangement of tables may be changed but must be returned to its original state at the end of the class.
- Catering in the seminar rooms is strictly prohibited (exception e.g. drinks for meetings).

Contact on site

In case of problems with the rooms (e.g., room is occupied, partition wall not drawn, beamer broken, etc.) please contact the HWZ-Facility Management: 043 243 40 80

Adresse

HWZ, Lagerstrasse 5, Zürich

Raumzuteilung

Die HWZ vergibt keine festen Räume. Die Raumnummer für die jeweilige Veranstaltung ist auf dem Bildschirm im Eingang angegeben.

Infrastruktur

- Fix installierter Beamer (eigene Laptops inkl. Adapter sind mitzubringen)
- Visualizer
- 1 Flip-Chart (Stifte vorhanden)
- White- oder Black-Board (Stifte vorhanden)
- WLAN
- Fix installierte Lautsprecher

Nutzung der Räumlichkeiten

- Die Tischordnung darf verändert werden, muss jedoch jeweils am Ende der Veranstaltung wieder in den ursprünglichen Zustand zurückversetzt werden.
- Verpflegung in den Seminarräumen ist grundsätzlich untersagt (Ausnahme z.B. Sitzungsgetränke).

Kontakt vor Ort

Bei Problemen mit den Räumen (z.B. Raum ist belegt, Trennwand nicht gezogen, Beamer kaputt etc.) bitte den HWZ-Hausdienst kontaktieren: 043 243 40 80